
CATO appoints Leanne Haus and Conor Duffy to Board of Directors

New directors bring extensive tour operator leadership, operational expertise and a shared commitment to advancing Canada's travel sector

TORONTO, July 23, 2026 — The Canadian Association of Tour Operators (CATO) announced the appointment of Leanne Haus, General Manager of WestWorld Tours, and Conor Duffy, Vice President of RIT Vacations, to its Board of Directors, effective immediately.

Haus and Duffy bring deep tour operator experience, strong industry relationships and complementary expertise in business development, product strategy, operations and customer experience. Their appointments further strengthen CATO's capacity to represent its members and advance the priorities of Canada's tour operator community.

"We are delighted to welcome Leanne and Conor to the CATO Board. Their combined operational expertise, industry knowledge and commitment to collaboration will strengthen the Board as we continue to advocate for our members and advance the interests of Canada's tour operator community."

— **Brett Walker, Chair, CATO**

Leanne Haus

Leanne Haus is General Manager of WestWorld Tours and brings extensive experience in tourism operations, strategic planning, business development and customer experience. Throughout her career, she has focused on creating exceptional travel experiences while driving organizational growth and operational excellence.

"Joining the CATO Board is an opportunity to help advance Canada's tour operator industry through greater collaboration, innovation and advocacy," said Leanne Haus. "I look forward to sharing best practices and working alongside fellow members to strengthen our industry nationwide."

Conor Duffy

Conor Duffy is Vice President of RIT Vacations and has more than 20 years of experience in the Canadian travel industry. He has played a key role in the company's growth and evolution, expanding its presence across Canada while leading product development, strengthening industry partnerships and supporting operations in Canada and overseas.

"The travel industry has played an important role in shaping my career, and I'm proud to have the opportunity to give back through CATO," said Conor Duffy. "I look forward to supporting the association's continued success and contributing to initiatives that benefit our members, partners and travellers."

With these appointments, CATO continues to strengthen its leadership and industry expertise, helping the association respond to shared priorities and deliver greater value to tour operators across Canada.

CATO Board of Directors

- **Brett Walker**, Chair
- **Paola Briata**, Vice-Chair
- **David Green**, Membership and Industry Relations Committee Chair
- **Peter Lacy**, Treasurer
- **Leanne Haus**, Director
- **Conor Duffy**, Director

###

About CATO

The Canadian Association of Tour Operators (CATO) is a national trade association representing Canada's tour operator industry. CATO advocates on behalf of its members for fair regulation, business integrity and responsible travel practices, while advancing professional standards and supporting the long-term success of member organizations. CATO members generate more than \$10 billion in annual economic impact. Learn more at cato.ca.

Media contact

Jean Hébert

Executive Director, Canadian Association of Tour Operators
613-884-5147

###

La version française suit.

CATO annonce la nomination de Leanne Haus et Conor Duffy à son conseil d'administration

Les nouveaux administrateurs apportent une vaste expérience du secteur des tours opérateurs, une solide expertise opérationnelle et une volonté commune de faire progresser l'industrie canadienne du voyage.

TORONTO, le 23 juillet 2026 — L'Association canadienne des tours opérateurs (CATO) annonce la nomination de Leanne Haus, directrice générale de WestWorld Tours, et de Conor Duffy, vice-président de RIT Vacations, à son conseil d'administration. Leurs nominations entrent en vigueur immédiatement. Leanne Haus et Conor Duffy possèdent une vaste expérience du secteur des tours opérateurs, de solides relations au sein de l'industrie ainsi que des expertises complémentaires en développement des affaires, en stratégie de produits, en opérations et en expérience client. Leurs nominations renforcent la capacité de CATO à représenter ses membres et à faire avancer les priorités des tours opérateurs canadiens.

« Nous sommes ravis d'accueillir Leanne et Conor au sein du conseil d'administration de CATO. Leur expertise opérationnelle, leur connaissance de l'industrie et leur engagement envers la collaboration viendront renforcer notre conseil tandis que nous poursuivons notre travail de représentation auprès de nos membres et de défense des intérêts des tours opérateurs canadiens. »
— Brett Walker, président du conseil d'administration de CATO

Leanne Haus

Leanne Haus est directrice générale de WestWorld Tours et possède une vaste expérience en gestion des opérations touristiques, en planification stratégique, en développement des affaires et en expérience client. Tout au long de sa carrière, elle s'est consacrée à la création d'expériences de voyage exceptionnelles, tout en favorisant la croissance organisationnelle et l'excellence opérationnelle.

« Me joindre au conseil d'administration de CATO représente une occasion de contribuer à l'avancement du secteur canadien des tours opérateurs grâce à une collaboration accrue, à l'innovation et à la représentation de nos intérêts », a déclaré Leanne Haus. « Je suis impatiente de partager les meilleures pratiques et de travailler avec les autres membres afin de renforcer notre industrie partout au pays. »

Conor Duffy

Conor Duffy est vice-président de RIT Vacations et compte plus de 20 ans d'expérience dans l'industrie canadienne du voyage. Il a joué un rôle déterminant dans la croissance et l'évolution de l'entreprise, contribuant à étendre sa présence partout au Canada, à développer son offre de produits, à renforcer ses partenariats avec l'industrie et à soutenir ses activités au Canada et à l'étranger.

« L'industrie du voyage a joué un rôle important dans mon parcours professionnel, et je suis fier d'avoir l'occasion de redonner à l'industrie par l'entremise de CATO », a déclaré Conor Duffy. « Je me réjouis de contribuer au succès continu de l'Association et aux initiatives qui profitent à nos membres, à nos partenaires et aux voyageurs. »

Grâce à ces nominations, CATO continue de renforcer son leadership et son expertise sectorielle, ce qui lui permettra de mieux répondre aux priorités communes et d'offrir une valeur accrue aux tours opérateurs partout au Canada.

Conseil d'administration de CATO

- **Brett Walker**, président
- **Paola Briata**, vice-présidente
- **David Green**, président du comité des relations avec les membres et l'industrie
- **Peter Lacy**, trésorier
- **Leanne Haus**, administratrice
- **Conor Duffy**, administrateur

###

À propos de CATO

L'Association canadienne des tours opérateurs (CATO) est une association professionnelle nationale qui représente l'industrie canadienne des tours opérateurs. CATO défend les intérêts de ses membres en faveur d'une réglementation équitable, de pratiques commerciales intègres et d'un tourisme responsable. Elle contribue également à l'avancement des normes professionnelles et à la réussite à long terme de ses organisations membres. Ensemble, les membres de CATO génèrent des retombées économiques annuelles de plus de 10 milliards de dollars.

Pour en savoir plus, visitez cato.ca.

Relations médias

Jean Hébert
Directeur général
Association canadienne des tours opérateurs
613 884-5147